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(Av personvernhensyn inneholder ikke referatet navn til deltakere. Dersom det er spørsmål til FAU oppfordres foreldre til å ta dette via sine 

klasse representanter) 

Agenda/Saksliste 

Sak Om saken Sak til 
orientering 

Sak til 
beslutning 

1.2023 – 
Introduksjon og 
informasjon fra 
rektor 

Generelt om FAU 
Rektor informerte generelt om hva FAU er og hvordan Aurdalslia har valgt å løse 
FAU. I år er det 15 representanter, og alle klasser skal ha en FAU representant. Alle 
FAU representanter oppfordres til å bringe med seg informasjon fra FAU møter 
tilbake til egne klasser.  
 
Uønsket aktivtet rundt skolen 
Rektor informerer om at det blir blitt observert og registrert uønsket aktivtet 
rundt skolens område den siste tiden. Det er uvedkommende som «henger» 
rundt på skolens område etter mørkets frembrudd, og dessverre er det også gjort 
funn av mindre mengder narkotika. Politiet er blitt kontaktet, og politiet har lovet 
at de skal sikre at det blir patruljert i området.  
 
Det er en generell oppfordring til alle foreldre at man er oppmerksomme på 
uvedkommende, og samtidig kanskje bidrar til å være mer tilstede i området også 
etter at skolen er stengt.  
 
Skolen håper derfor alle sammen kan være så proaktiv som mulig for å sikre at vi 
har et så trygt og godt nærmiljø som mulig.  
 
Bedring av innemiljø 
Flere rom på skolen har vært gjennom mindre oppussing. Blant annet er det blitt 
montert nye støydempende plater i taket, noe som har bedret lyden/ klangen på 
lyd i de klasserommene dette har blitt montert. God tilbakemeldinger både fra 
elever og lærer på dette tiltaket.  
 
Generelt om oppussing 
Rektor er aktivt i dialog med aktuelle etater og øvrige kontaktpunkter for å forsøke 
å få midler til å fortsette oppussing/utbedring av skolen – både inne og ute. 
Skolen blir derimot som vanglig bedt om å søke om midler fra en fellespott som 
gjelder for alle skoler. Det er krevende å få tak i ekstra midler.  
 
Nybygget (det som vender opp i mot skogen) skal være del av et større prosjekt 
litt lengre frem i tid. Uavklart hvor, når og hvordan dette skal gjennomføres. 
 
Fremover/Undersøkelser 
Det vil bli sendt ut elevundersøkelse (UDIR) nå snart. Det er 7 kl. som skal 
gjennomføre denne ila. November. Undersøkelsen er obligatorisk, men det er fritt 
hvor mange spørsmål man ønsker å besvare. Svarene på denne undersøkelsen 
ventes å komme i januar 2024.  
 
Det vil også bli sendt ut en foreldreundersøkelse så snart som mulig, med frist for 
å svare 20. desember. Informasjon vil komme via Vigilo. FAU representanter vil 
bidra inn i forkant av denne undersøkelsen på forespørsel fra skolen.  
 
Videre vil det også bli sendt ut en elevundersøkelse for 5. – 7. trinn som skal 
kartlegge rundt rasisime. Undersøkelsen er en del av kartleggingen av hvordan 
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elevene har det på skolen, og spinner ut kravet til at alle elever har krav på et trygt 
og godt arbeidsmiljø.  
 
 
Skolens satsningsområder:  
Skolen jobber aktivt med oppøving av de grunnleggende ferdighetene – lesing, 
skriving osv. I tillegg til skolen fokusere mer på elevmedvirkning. Skolen skal derfor 
delta i nysgjerrigper-metoden. Dette skal få elevene til å forske, undre på ting, 
lage hypoteser, lage undersøkelser og vurdere resultater. Skolen ser på dette som 
en spennende metode, og det er gjort veldig gode erfaringer fra skoler som har 
benyttet seg av denne metoden tidligere. 

2.2023 – SFO 
lokaler 3. trinn 

SFO Lokaler – 3. trinn 
Det har ved flere anledninger blitt diskutert om lokalene til SFO 3 trinn er 
godkjent eller ikke. Leder ved SFO informerte om hvordan forholdene er idag. Det 
er blant annet gjort en rask – uformell – undersøkelse blant barna nede på SFO 3 
trinn. Jevnt over trives barna veldig godt, og det er ingen konkrete 
tilbakemeldinger på lokalene som skulle tilsi at dette er noe barna går rundt og 
tenker på.  
 
FAU diskuterte rask rundt hva som er kravene til lokaler, samt hva de konkrete 
tilbakemeldingene fra foreldrene er. Det kom fram at mye av usikkerheten fra 
foreldrene er at de generelt undrer på om lokalet er godkjent.  
Rektor informerte – noe som også er informert om tidligere – at lokalet er blitt 
godkjent av kommunen.  
 
FAU kom derimot frem til, sammen med rektor, at det skal innhentes mer 
informasjon om kravene til lokaler generelt er, for å kunne bedre dokumentere 
godkjenningen. Skolen vil komme tilbake med mer info rundt dette.  

X  

3.2023 – 
Konstituering av 
FAU 

Konstituering og valg av roller i FAU 
FAU tok en rask gjennomgang av nye og gamle medlemmer, og fordelte roller. FAU 
konstituerte seg selv, og vil sende inn nødvendige registreringer til offentlige 
registre.  

 X 

4.2023 – 
gjennomgang av 
tidligere saker i FAU 

Gjennomgang tidligere saker 
Det ble gjort en gjennomgang av tidligere saker, noe FAU vil jobbe videre med. 
FAU vil komme tilbake med mer informasjon rundt enkeltsaker etter neste møte.  
 
Planlegging av møtekalender 
FAU leder vil foreslå ny møtefrekvens, og sende ut til alle medlemmene.  
 
Felles referat 
Det ble bestemt at det skal lages et felles referat, som kan sendes ut til alle 
foreldre via Vigilo, for å sikre bedre informasjonsflyt og at alle klasser mottar 
samme informasjon. 
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 Møtet ble avsluttet 21:30   

  


